
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 1 de març de 2012  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:45 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
Vicepresident:  Jesús Liñan Ruiz 
 Montserrat Montalbán Alarcón particular 
 Joan Xamaní Cabra particular 
 Marta Soro Alsina particular 
 M.Dolors Terradas Dávila particular 
 Lluís Sánchez Luengo Patronat de la Gent Gran 
 Lluís Prat Pineda Club Esportiu La Batllòria  
 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de les diferents comissions 
3. Informació de la presidenta 
4. Valoració de la festa de Carnestoltes 
5. Precs i preguntes 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Inicialment la senyora presidenta llegeix la carta de suport al senyor Antoni Hernández Cuéllar, 
d’acord amb el que es va proposar en la darrera sessió ordinària de la Comissió permanent, 
que diu així: 

<< La Batllòria, 14 de febrer  de 2012 

En sessió ordinària de la permanent del Consell de Poble de la Batllòria, celebrada el 9 de 
febrer de 2012, es va acordar el següent: 

Donar recolzament a la demanda del Sr. Antoni Hernández Cuéllar per poder posar una 
pantalla gegant a la placeta situada al costat del seu bar anomenat EL TEMPLE, els dies 
concrets que juga el F.C. Barcelona. 

Demanar a l’Ajuntament de Sant Celoni que doni permís al Sr. Hernández per cobrir la terrassa 
pels laterals i així evitar, si és el cas, molèsties als veïns, o bé deixar que obri una porta lateral 
pel carrer Escoles sense perjudici que hagi de pagar un nou permís d’obertura. 

Fer saber a l’Ajuntament de Sant Celoni que fa molts anys que aquest bar és un punt de 
trobada de molts batlloriencs i batllorienques i, donat que hi ha pocs llocs a la Batllòria pel 
gaudi, creiem que hem de donar facilitats, dins la legalitat, a tothom que tingui iniciatives i 
participi en el desenvolupament del nostre poble. 



Demanar a l’Ajuntament de Sant Celoni que doni una resposta, el més aviat possible, al Sr. 
Hernández i al Consell de Poble de la Batllòria.>> 

Per unanimitat de tots els membres assistents s’acorda entrar el referit escrit per registre a 
l’Ajuntament de Sant Celoni.  

Tot seguit, es dóna inici a la sessió de la Comissió permanent. 

 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de 
l’acta de la sessió del 9 de febrer de 2012 i si han de fer alguna observació. En no formular-se 
cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de la referida acta. 

2. INFORMACIÓ DE LES DIFERENTS COMISSIONS 

- Comissió de Cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 

Pren la paraula en primer lloc la senyora Marta Soro per dir que, vist el que va passar a la festa 
de Carnestoltes, a la reunió de la Comissió de Cultura es va proposar establir una taxa d’1 euro 
per taula, amb la finalitat de que la gent es responsabilitzi de recollir les taules a l’hora de 
plegar. 

Pel que fa la celebració del Carnestoltes –explica- hi ha hagut un cert malestar perquè en 
l’impàs de desmuntatge de l’equip de música de la rua per instal·lar-lo a la zona de ball, la gent 
va marxar pensant que la festa ja s’havia acabat. És un inconvenient disposar d’un sol equip de 
música. 

Intervé la senyora Presidenta per explicar que a La Batllòria hi ha dos equips de música, un 
que pertany a l’Ajuntament i l’altre fet i pagat per l’antic grup de teatre, i que es deixava a totes 
les entitats que el demanaven. Aquest darrer, doncs, s’havia cedit al poble perquè pogués ser 
utilitzat per qualsevol que el necessités per organitzar activitats i festes a La Batllòria. L’equip 
de música va estar extraviat durant un temps, però finalment ha aparegut i ara cal garantir que 
se’n pugui compartir l’ús.  

Per tant, es proposa redactar un document en què s’acordi que aquest equip de música estigui 
custodiat per l’Ajuntament i que pugui ser utilitzat per qualsevol entitat o associació per fer 
activitats i festes a La Batllòria. D’aquesta manera, també s’evitaria que l’Ajuntament hagués de 
gastar diners en el lloguer d’altres equips de música. 

La senyora Dolors Terradas pregunta on és actualment aquest equip de música. 

La senyora presidenta li contesta que sembla ser que la Colla de Geganters el va deixar a Sant 
Celoni. 

Tot seguit, pren novament la paraula la senyora Marta Soro per dir que, en relació amb la festa 
de Carnestoltes, hi ha hagut queixes d’algunes persones que volien assistir al ball, però que 
van haver de marxar perquè quan van arribar la gent encara estava sopant. El problema va ser 
que no s’havia informat de l’hora d’inici del ball. 

A la reunió de la Comissió també es va comentar que de cara a l’any vinent, per tal d’obtenir la 
subvenció de l’Ajuntament ja no caldrà presentar els tiquets, sinó que es donarà una quantitat 
per cada carrossa, de la mateixa manera que es fa a Sant Celoni i amb la cavalcada de Reis. 

També es va parlar de buscar un lloc per guardar les carrosses. En relació amb això, es va 
comentar que l’arquitecte municipal havia de visitar l’aulari per valorar la possibilitat d’encabir-
les allí, tirant, sembla ser, alguna paret a terra, però no ho vam acceptar. En algun moment 
també s’havia comentat la possibilitat de guardar-les a la Roca Umbert, però sembla ser que 
prèviament caldria comprovar-ne les mesures de seguretat. Potser, -diu- es podrien guardar a 
Sant Celoni, al magatzem de la Policia Local, per exemple, però en cap cas s’ha de permetre 
fer malbé l’aulari.  



A continuació, la senyora presidenta aclareix que ja es va acordar que es destinaria una part de 
l’aulari a les entitats, però cal procurar que hi hagi lloc per a totes elles. Per tant, si alguna 
entitat utilitza l’espai de l’aulari per guardar-hi material molt voluminós, com la carrossa de 
Carnestoltes, no queda espai per la resta.   

Intervé la senyora Montserrat Montalbán per proposar que es redacti un document en què 
s’especifiqui l’espai de l’aulari que correspon a cada entitat i quin ús se n’ha de fer. 

La senyora presidenta comenta que s’han estudiat diverses alternatives per ubicar les 
carrosses, però encara no s’ha trobat la solució adient. 

Pren de nou la paraula la senyora Marta Soro per explicar que se’ls va informar que per 
organitzar els actes de Sant Jordi, que inclou la botifarrada i les Havaneres, disposarien de 
menys pressupost. Sembla ser que el pressupost total anual assignat per a totes les festes és 
d’uns 80.000 euros. Per això -diu- penso que es podria suprimir la carpa d’estiu, perquè val 
molts diners. 

La senyora Dolors Terradas explica que la carpa d’estiu és necessària en cas de pluja, fet que 
passa molt sovint els dies de Festa Major.  

La senyora Marta Soro diu que estaria bé organitzar la Festa Major a l’aire lliure, al carrer de 
Les Escoles, per exemple. 

A continuació, intervé el senyor Joan Xamaní per comentar que en la darrera legislatura les 
coses eren més fluides perquè hi havia contacte directe amb els regidors, si només hi ha un 
interlocutor –diu- la informació s’acaba diluint. 

La senyora Dolors Terrades diu que potser caldria fer reunions directament amb els regidors. 

- Comissió d’Esports, Joventut, Infància i Gent Gran 

El senyor Lluís Sánchez proposa esperar al mes vinent, que hi haurà sessió plenària, i parlar 
directament amb els regidors per buscar solucions a les demandes del Consell. 

El senyor Lluís Prat diu que cal fer més força per obtenir resultats positius i solucionar els 
problemes que es van arrossegant. 

- Comissió de Comunitat i Seguretat Ciutadana 

Pren la paraula el senyor Jesús Liñan per preguntar quan s’arreglarà la barana del pont. També 
comenta que encara no es disposa del desfibril·lador que l’Ajuntament havia adquirit per La 
Batllòria i proposa de parlar-ne amb el regidor Jordi Arenas. Ell mateix s’ofereix per fer la 
consulta.  

A continuació, la senyora Montserrat Montalbán comenta que fa una setmana van atropellar 
una noia a la carretera comarcal i que caldria millorar les mesures de seguretat per evitar futurs 
accidents. També reclama l’informe d’ingressos i despeses de La Batllòria que van comentar 
que es demanaria a l’Ajuntament en la darrera sessió ordinària del Consell. 

3. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La senyora presidenta informa que s’ha modificat l’horari del consultori mèdic i que a partir de 
l’1 de març és el següent: 

Dilluns, dimecres i divendres, d’11:30 h a 14 h 

Dimarts i dijous, de 8 h a 10:30 h  

4. VALORACIÓ DE LA FESTA DE CARNESTOLTES 

La senyora presidenta comenta que la valoració de la festa de Carnestoltes ja s’ha fet en el 
segon punt de l’ordre del dia, per això es passa directament al torn de precs i preguntes.  



5. PRECS I PREGUNTES 

El senyor Joan Xamaní pregunta si és possible fer arribar el gas al camp de futbol. 

La senyora presidenta li contesta que sembla ser que temps enrere ja es va estudiar aquesta 
possibilitat i es va veure que no era viable. 

El senyor Lluís Sánchez comenta que les plaques nominatives del carrer Breda i del Camí Ral 
encara no s’han reparat. 

La senyora presidenta anota, amb l’acord dels membres assistents, de demanar que el senyor 
alcalde assisteixi a la propera sessió ordinària i que les diferents comissions es puguin reunir 
amb els regidors corresponents.  

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:45 hores i s’estén la present 
acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 

 


